
 

 

DPr-BRM-II.0012.8.6.2024 

Protokół nr 2/V/2024 

posiedzenia Komisji Ładu Społeczno-Prawnego 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 20 maja 2024 r.  

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -   9 radnych  

obecnych   -   9 radnych 

nieobecnych  -   0 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1  i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyła: 

Przewodnicząca Komisji radna p. Joanna Budzińska. 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 1/V/2024 z dnia 10 maja 2024 r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian  

w budżecie  miasta Łodzi na 2024 rok – druk nr 117/2024. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej  Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 – druk nr 

118/2024. 

5. Zaopiniowanie Sprawozdania z wykonania budżetu miasta Łodzi za rok 2023- 

druk   nr 85/2024  w  zakresie następujących komórek organizacyjnych UMŁ: 

- Straży Miejskiej 

- Wydziału Zarzadzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa 

- Zarządu Dróg i Transportu 

6. Informacja o stanie mienia komunalnego za okres od 01.01.2023 - 

31.12.2023  – druk nr 86/2024. 
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7. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok. 

8.  Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska  powitała obecnych  radnych 

 i  zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne 

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 1/V/2024 z dnia 10 maja 2024 r.   

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała protokół pod głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” przyjęła protokół. 

 

Ad pkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian  

w budżecie  miasta Łodzi na 2024 rok – druk nr 117/2024. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel omówiła projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 

Faza pytań i dyskusji.  

Radny p. Tomasz Kacprzak: „ mam pytanie dotyczące wpływów z opłat jeśli chodzi 

o Wydział Spraw Obywatelskich i Komunikacji. Czy to jest związane z tym, że więcej 

pojazdów jest rejestrowanych?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel: „ jest więcej 

przerejestrowań i rejestracji aut.” 
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Wiceprzewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski:„ środki na dodatkowe patrole 

- czy wiemy gdzie one będą chodziły?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zarzadzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa  

p. Dariusz Dziuda: „ Komenda wnioskowała o kwotę 124 tys. złotych. To są 

dodatkowe służby obchodowe, które są kierowane w te obszary miasta, które tego 

wymagają.   

 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. .  

 

Ad pkt. 4 Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej  Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2024-2050 – druk nr 

118/2024. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel omówiła projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem ( stanowi on załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 

Faza pytań i dyskusji.  

Brak pytań.  

Brak głosów w dyskusji.  

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 7 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Ad pkt 5. Zaopiniowanie Sprawozdania z wykonania budżetu miasta Łodzi za rok 

2023- druk   nr 85/2024  w  zakresie następujących komórek organizacyjnych 

UMŁ: 

- Straży Miejskiej 

- Wydziału Zarzadzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa 

- Zarządu Dróg i Transportu 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że zgodnie z zakresem działalności Komisji 

zostaną omówione dochody i wydatki:  

Straży Miejskiej,  
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Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa,  

Zarządu Dróg i Transportu  

Komendant Straży Miejskiej p. Patryk Polit omówił Sprawozdanie z wykonania 

budżetu miasta Łodzi za 2023 rok – druk nr 85/2024 z zakresu zadań Komisji  

( załącznik nr 7 d niniejszego protokołu) 

Faza pytań i dyskusji.  

Brak pytań.  

Brak głosów w dyskusji.  

Zastępca Dyrektora Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa  

p.Dariusz Dziuda omówił Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Łodzi za 2023  

rok – druk nr 85/2024 z zakresu zadań Komisji (załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu).  

Faza pytań i dyskusji.  

Brak pytań.  

Brak głosów w dyskusji.  

Zastępca Dyrektora ZDiT p. Tomasz Grzegorczyk omówił Sprawozdanie  

z wykonania  budżetu miasta Łodzi za 2023 rok – druk nr 85/2024 z zakresu zadań 

Komisji ( załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

Faza pytań i dyskusji.  

Brak pytań.  

Brak głosów w dyskusji.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poddała projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z wykonania budżetu 

za 2023 rok- druk nr 85/2024 w obszarze wyżej omówionych jednostek 

organizacyjnych miasta . 

 

Ad pkt 6. Informacja o stanie mienia komunalnego za okres od 01.01.2023-  

31.12.2023 – druk nr 86/2024. 

Komisja zapoznała się i przyjęła Informację o stanie mienia komunalnego.   
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Ad pkt 7. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok. 

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska poinformowała, że projekt planu 

pracy na 2024 r. został przesłany członkom Komisji drogą elektroniczną.  

Zapytała, czy radni zgłaszają propozycje innych zagadnień lub uwagi do jego 

zapisu? 

Uwag nie zgłoszono. 

Plan pracy został przyjęty przez aklamację 

 

Ad pkt 8. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

W ramach spraw różnych radny p. Tomasz Anielak zgłosił sprawę dotyczącą 

organizacji ruchu  na ul. Zachodniej na odcinku między ul. Legionów a ul. Zieloną.  

Dalej powiedział: „ tam z uwagi na remont ul. Zielonej, auta kierowane są  na ul. 

Próchnika. Mamy dwa pasy dla pojazdów, jeden dla pojazdów jadących prosto, drugi 

dla skręcających w prawo.  Niestety nakaz jazdy prosto z lewego pasa jest codziennie 

łamany. Według mnie lewy pas powinien być z nakazem jazdy prosto oraz w prawo bo 

to i tak się dzieje w praktyce”.  

Zastępca Dyrektora ZDiTp. Tomasz Grzegorczyk: „ja nie mogę wysłać pracownika, 

żeby pilnował kierowców, bo nie ma takich uprawnień. W zakresie ewentualnej zmiany 

porozmawiamy po Komisji. Przy ul. Próchnika są trzy pasy, chodzi o skrzyżowanie 

przy Więckowskiego.” 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Krzysztof Makowski: „ w tej sprawie pisałem 

interpelację- ze względu na przepisy ruchu drogowego, nie ma możliwości, aby  

z lewego pasa skręcać w prawo.” 

Więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji p. Joanna Budzińska podziękowała radnym za udział w 

obradach i zamknęła posiedzenie Komisji.  

 

 

Protokół sporządziła                                             Przewodnicząca Komisji 

 

Joanna Kaźmierczyk                                                             Joanna Budzińska 
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